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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  XLIV.2022 

 

 

obrad XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 27 września 2022 r. w Urzędzie 

Gminy Osieczna  

 

Obrady rozpoczęto 27 września 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:44 tego samego 

dnia.  

 

Obradom XLIV sesji przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna                    

Pan Mirosław Forszpaniak.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło              

14  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Dokonał otwarcia obrad XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich serdecznie 

powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Oznajmił, że Rada Miejska Gminy Osieczna wstawiła się w czternastoosobowym składzie, 

nieobecny jest Pan Przewodniczący Roman Lewicki. 

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na XLIV sesji w dniu 27 września 

2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Lista obecności zaproszonych Gości na XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 27 września 2022 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad XLIV sesji Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:   

Oddał głos Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Wniósł o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji uchwały wpisanej w punkt 10.,                                

tj. „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.”  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:   

Zapytał, czy są pytania do Pana Burmistrza. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie Wiceprzewodniczący zakomunikował, że wg porządku obrad, w punkcie 5. jest 

„Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym”, ale w związku z tym, że Przewodniczący jest nieobecny proponuje 

wykreślić również ten punkt i przegłosować zmianę porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  

Zmiana porządku obraz została przyjęta.  

Wiceprzewodniczący odczytał aktualny porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik                  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał Radnych, czy mają uwagi do protokołu z ostatniej sesji.  

Ponieważ uwag nie wniesiono poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska                                          

o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak:                                       

Powiedział, że Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w okresie 

międzysesyjnym, tj. od 7 września do 27 września br., obradowała na 1 (jednym) posiedzeniu                      

w dniu 19 września 2022 r. Tematem posiedzenia była informacja na temat remontów dróg                     

o nawierzchni asfaltowej. 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją dotyczącą realizacji zadania                                              

pn. „Przebudowa dróg gminnych”, do której nie zgłosiła żadnych uwag.  
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W wolnych głosach i wnioskach Pan Burmistrz przedstawił propozycję finansowego udziału 

Samorządu w budowie sieci kanalizacji sanitarnej wraz z lokalną oczyszczalnią ścieków dla                   

3 (trzech) miejscowości: Ziemnice, Popowo Wonieskie oraz Drzeczkowo, która została 

zaakceptowana przez wszystkich Radnych obecnych na posiedzeniu Komisji. Ponadto Pan 

Burmistrz informował o konieczności wprowadzenia mentora dla nauczycieli ubiegających się 

o wyższy stopień awansu zawodowego oraz propozycji zmiany kwoty miesięcznego dodatku 

za wychowawstwo i dodatku dla opiekuna stażu lub mentora.  

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o posiedzeniach           

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym: 

 wręczył nagrodę za osiągnięcia artystyczne - utalentowanemu akordeoniście Panu 

Jakubowi Kolańczykowi, 

 brał udział w zebraniu w Kątach, którego tematem było wyznaczenie zadań do 

realizacji w ramach funduszu sołeckiego na rok 2023, 

 wziął udział w spotkaniu z organizacjami emeryckimi z okazji Dnia Seniora, 

 uczestniczył w koncercie Pod Dębem z okazji pożegnania lata oraz uroczystości 

przekazania samochodu strażackiego dla jednostki OSP Świerczyna. 

W obszarze zadań inwestycyjnych i remontowych Burmistrz informował, że: 

1) Trwają prace dotyczące wykonania 2 (dwóch) otworów studziennych, które mają  

potwierdzić określone zasoby wodne na terenie działki znajdującej się przy 

Stanisławówce w Osiecznej.  

2) W Frankowie wykonano odwierty 2 (dwóch) otworów poszukiwawczych dla nowego 

ujęcia wody. Obecnie wykonawca opracowuje dokumentację geologiczną                                         

z wykonanych wierceń. 

3) Podpisano akt notarialny, który zakończył postępowanie dotyczące sprzedaży 

nieruchomości w Kątach. 

4) Na dzień 10 października br. wyznaczono datę przetargów na dzierżawę 5 działek na 

terenie letniska, w tym jedno postępowanie dotyczące wykupu praw majątkowych                       

do poniesionych nakładów budowlanych.  

5) W ramach programu „Polski Ład” po ogłoszeniu 3 (trzech) przetargów 

nieograniczonych w formule „zaprojektuj i wybuduj” na budowę kanalizacji sanitarnej 

w miejscowościach: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie i Ziemnice, otwarte zostały 

oferty, obecnie przygotowuje się dokumentację umożliwiającą podpisanie                                         

z wykonawcą stosownych umów. 

6) Trwają końcowe prace związane z budową przejścia dla pieszych na drodze 

wojewódzkiej w Kątach. Stała organizacja ruchu na tym odcinku wprowadzona zostanie 

30 września br. 

7) Do ENEA Operator wystąpiliśmy o wydanie warunków technicznych w zakresie 

likwidacji kolizji istniejących urządzeń energetycznych tj. 2 (dwóch) słupów i skrzynki 

energetycznej, znajdujących się na trasie projektowanego chodnika w Osiecznej,                              

w rejonie drogi wojewódzkiej nr 432. 

8) Rozpoczęta została realizacja wypłat obejmujących dodatki węglowe. 
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9) Wykonawca budowanej sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łoniewo i Osieczna 

(Stanisławówka) poza aglomeracją, zgłosił gotowość inwestycji do odbioru. Termin 

odbioru wyznaczono na dzień 4 października br. 

10) Uzyskaliśmy pozwolenie na budowę masztu flagowego, który w ramach programu  

rządowego „Pod biało-czerwoną” ustawiony zostanie przy Centrum Kultury i 

Biblioteka w Osiecznej. 

Na zakończenie Pan Burmistrz wyjaśnił, dlaczego poprosił o wycofanie z porządku obrad 

uchwały – aby taki projekt uchwały przedłożyć do procedowania niezbędne są uzgodnienia                       

z zawodowymi związkami nauczycielskimi działającymi na terenie naszej Gminy. Ponieważ 

takiego uzgodnienia na dzień dzisiejszej sesji nie posiadamy, ten warunek konieczny nie został 

spełniony stąd ten wniosek, który Państwo Radni zaakceptowali.    

Ad. 7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Powiedział, że w imieniu mieszkańców wsi Kąty chciałby złożyć wniosek do Pana Burmistrza, 

który następnie odczytał:  

„Szanowny Panie Burmistrzu, my mieszkańcy wsi Kąty wnioskujemy o przywrócenie 

bezpiecznego placu zabaw i boiska dla dzieci w naszej miejscowości. 

Do 2021 roku funkcjonował plac zabaw z boiskiem przy budynku Przedszkola 

w Kątach. Nasze dzieci miały tam bezpieczne miejsce, gdzie nawiązywały nowe 

znajomości i spędzały czas na zabawie na świeżym powietrzu we własnym gronie                                            

z dala od otaczającej nas technologii 21 wieku. Gdy podjęto decyzję o sprzedaży terenu 

przedszkola i próbowano przenieś plac zabaw w okolice świetlicy wiejskiej okazało się,                            

że większość sprzętu, na którym bawiły się dzieci nie nadaje się już do ponownego 

zamontowania. Prawie cały teren za świetlicą zajęła siłownia zewnętrzna, a nasze dzieci zostały 

pozbawione placu zabaw. Od tego czasu najczęstszym miejscem zabawy naszych pociech jest 

ulica, która nie służy do zabawy. Niektóre dzieci próbują również dojechać na place zabaw 

i boisko w Osiecznej, co jest szczególnie niebezpieczne ponieważ jako jedna                                                         

z nielicznych wsi nie mamy ścieżki rowerowej do żadnej z okolicznych miejscowości                                   

a mieszkamy przy bardzo ruchliwej drodze wojewódzkiej. Nie chcemy by dzieci były 

zamknięte w czterech ścianach przed laptopami, telefonami czy tabletami, bo nie ma 

już placu zabaw i boiska. W związku z powyższym w dniu 26.08.2022 roku został złożony 

przez nas wniosek o aneks do umowy dzierżawy ziemi przy świetlicy. Pragniemy powiększyć 

teren przy świetlicy do użytku mieszkańców i tam zbudować plac zabaw z boiskiem. 

Obecnie jesteśmy jedyną miejscowością w gminie Osieczna, gdzie dzieci 

nie mają bezpiecznego miejsca do zabaw i to za sprawą decyzji naszych władz 

o sprzedaży terenu przedszkola. Do budżetu naszej Gminy wpłynie pokaźna suma 

ze sprzedaży kosztem naszych dzieci. My z budżetu sołeckiego nie jesteśmy                                           

w stanie przez lata odbudować dzieciom placu zabaw, którego zostaliśmy pozbawieni                                      

a na jaki zasługują. Dzieci szybko rosną i nie możemy czekać kilka lat. W momencie 

kiedy inne place zabaw są doposażone przez gminę, u nas nie ma nawet huśtawek. 

My mieszkańcy wsi Kąty w imieniu własnym i naszych dzieci składamy prośbę 

o przywrócenie bezpiecznego placu zabaw i boiska w Kątach. Dlatego też 

wnioskujemy o sfinansowanie 2 bramek do gry w piłkę nożną oraz sprzętów                                                          

z katalogu placów zabaw firmy FRAJDA 2022/2023 w załącznika nr 2. 
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Bardzo prosimy, stwórzmy jak najszybciej dla naszych dzieci miejsce, gdzie będą mogli znów 

szczęśliwie spędzać czas w swoim gronie. 

Radny Zbigniew Forszpaniak powiedział, że pod wnioskiem znajdują się 165 podpisów 

mieszkańców.  

Wniosek mieszkańców wsi Kąty stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Ad. 8. Zapytania Radnych. 

Nie zgłoszono żadnych zapytań.  

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 

rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 

zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 137.500,00 zł. 

Po stronie dochodowej proponuje się zwiększenie do kwot zrealizowanych bez planu oraz                        

z tytułu wyższego przewidywanego wykonania. 

Po stronie wydatkowej proponuje się następujące zmiany: 

 wprowadzenie dotacji dla Powiatu Leszczyńskiego na dofinansowanie zadania                           

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4780P w m. Osieczna (ul. Śmigielska) na kwotę 

137.500,00 zł, 

 przesunięcia w związku z akceptacją przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Wielkopolskiego zmiany wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Utworzenie miejsc 

opieki nad dziećmi do lat 3 w Gminie Osieczna”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, czy są ze strony Państwa Radnych pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIV.311.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 27 września 2022 r.                      

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2022-2028.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Stwierdził, że zmiany, które przedstawiła Pani Skarbnik w uchwale budżetowej przechodzą do 

tej uchwały. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Potwierdziła, że tak. Dodała, że w wieloletniej prognozie uaktualniono limity wydatków, 

nakłady finansowe oraz limit zobowiązań w zadaniach: 

 Budowa lokalnej oczyszczalni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną obsługującą 

miejscowość Ziemnice, miejscowość Popowo Wonieskie oraz Drzeczkowo 
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oraz limity wydatków do wysokości wykonania zadań: 

 „Dowozy uczniów do szkół w latach 2019-2022”, 

 „Dowozy uczniów do szkół specjalnych w latach 2021-2022”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Podziękował Pani Skarbnik i rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2028 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIV.312.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 27 września 2022 r.                       

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028 stanowi załącznik                  

nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Osieczna w 2022 roku 

pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Przedstawił projekt uchwały, która dotyczy udzielenia z budżetu Gminy Osieczna w 2022 roku 

pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego w wysokości 137.500,00 zł                                                   

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4780P                        

w m. Osieczna (ul. Śmigielska)” i rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Osieczna w 2022 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIV.313.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 27 września 2022 r.                           

w sprawie udzielenia przez Gminę Osieczna w 2022 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Leszczyńskiego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Wolne głosy i wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zaprosił do dyskusji.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Poruszył sprawę wniosku, który przed chwilą odczytał – powiedział, że jest zdania, iż trzeba 

pomóc mieszkańcom wsi Kąty. 

Ad. 13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że odpowiedź na interpelację Pan Radny otrzyma na piśmie. 

Następnie Pan Burmistrz odniósł się do kilku zapisów - staramy się stwarzać jednakowe 

warunki życia, pracy, rekreacji dla wszystkich mieszkańców naszej Gminy.                                       

Jesteśmy po 2 (dwóch) spotkaniach sołeckich w Kątach, których tematyka, oprócz funduszu 

sołeckiego, dotyczyła opisanej w interpelacji sytuacji. Burmistrz zadeklarował, że będzie czynił 

wszystko, aby doprowadzić plac zabaw w Kątach do poziomu podobnych obiektów, jakie są w 

naszej Gminie. Pierwszy wniosek, jaki poczyniliśmy dotyczył wyodrębnienia terenu pod tego 
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typu działalność. Działka ta otacza świetlicę wiejską w Kątach stąd będzie miejsce na 

pobudowanie tej infrastruktury. Burmistrz powiedział, że fundusz sołecki to są te same 

pieniądze, które przeznaczamy z budżetu Gminy na mniej lub bardziej kosztowne działania. 

Zadeklarowaliśmy, że oprócz urządzeń fitness będziemy wyposażać plac zabaw w niezbędną 

infrastrukturę skierowaną do najmłodszych mieszkańców Kątów. Ponieważ tego typu 

urządzenia to koszt od kilku do kilkudziesięciu tysięcy za jeden zestaw w ciągu najbliższych 

dwóch lat, tj. w roku 2023 i 2024 doprowadzimy tą ofertę do stan takiego, jaki jest                                     

w pozostałych miejscowościach. Jeżeli chodzi o boisko sportowe i wymienione w interpelacji 

bramki to oczywiście zostaną one zakupione i usadowione, ale trzeba zachować pewną 

chronologie działań. Pierwszym krokiem po wydzieleniu terenu jest opłotowanie tego miejsca, 

co wiąże się z określonym kosztem i będziemy współuczestniczyć w tym zadaniu. Stąd w ciągu 

najbliższych dwóch lat nastąpi opłotowanie, doposażenie do stanu docelowego placu zabaw                     

i zagospodarowanie terenu pad boisko sportowe. Burmistrz zaznaczył, że nie każdy plac zabaw 

w naszej Gminie będzie tak samo wyposażony. Poszczególne miejscowości maja różną 

wielkość, liczbę mieszkańców i potencjalnych użytkowników. Sytuacja, jaką mamy w Kątach 

jest konsekwencją naszych decyzji (likwidacji oddziału przedszkola) i jest przejściowa.                          

Nie było sensownego pomysłu na zagospodarowanie tego terenu. Jak coś sprzedaliśmy to nie 

możemy tego mieć. Burmistrz informował, że podczas zebrania w Kątach pojawił się wniosek 

rodziców, który w pełni popiera, aby nowy właściciel pozostawił teren dla zawracania autobusu 

szkolnego i mamy ustną deklarację nowego właściciela, że taki teren zostanie udostępniony      

Na zakończenie Pan Burmistrz wspomniał, że Kąty nie są jedyną miejscowością w Gminie 

pozbawioną ścieżki rowerowej w 8 miejscowościach naszej Gminy na 18 są ścieżki rowerowe.   

Budowa ścieżek rowerowych nie jest priorytetem, ponieważ mamy ograniczenia finansowe.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Dopytał o: 

 malowanie pasów na drodze Osieczna – Kąkolewo. Tylko część drogi została 

oznakowana, 

 informację na temat drogi Lipno – Osieczna. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że kontrakt nie obejmował poziomowego oznakowania, ale Pan Starosta poza 

wartością umowy sfinansuje malowanie tych pasów. Jeżeli będzie pogoda to w październiku 

zostanie to wykonane. 

Jeżeli chodzi o odcinek drogi Osieczna – Goniembice to wiele informacji było już 

przekazywanych. Powiat Leszczyński pomimo wahań zaproponował wykonawcy podpisanie 

umowy, które nastąpiło wczoraj. Na to zadanie jest dotacja z Polskiego Ładu w finansowaniu 

udział weźmie Powiat Leszczyński, Gmina Osieczna i Gmina Lipno. Inwestycja w ¾ 

przebiegać będzie przez naszą Gminę a w ¼ przez Gminę Lipno i nasz wspólny udział został 

podzielony, wg powyższych proporcji.  

Ad. 14. Zakończenie obrad XLIV sesji Rady.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo. Z powodu wyczerpania porządku 

obrad zakończył XLIV sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  
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    Protokołowała                                                        Przewodniczący obrad 

 

  Marta Skorupka                                                             Mirosław Forszpaniak 

 

 

 

 

 


